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L'Ajuntament de Cass� de la Selva, juntament amb la direcci� de l'institut d'educaci� secund�ria del Municipi, va

decidir en el passat Consell Escolar celebrat el 30 de novembre enviar una car ta al director dels Serveis

Territorials d'Ensenyament a Girona, Alber t Bayot, demanant que s'inici�n els tr�mits que han de permetre

ampliar l'IES. L'equip de govern af irma que �s conscient que probablement aquest no �s el millor momen per a

fer-ho no, per les dif icultats pressupost�ries que t� el govern de la Generalitat i tamb� l'Ajuntament. Tot i aix�, de

moment es far� la cessi� del terreny municipal que hi ha al costat del centre, com a primer pas d'aquesta futura

ampliaci�.

Segons l'alcalde cassanenc, Enric Bagu�, "l'Institut se'ns est� quedant petit, i tot i que aquest moment no �s

l'idoni per l'ampliaci�, a la llarga esperem que puguem sor tir d'aquest moment tan negatiu, i per aix� volem tenir

aquest punt de par tida a punt". El batlle va explicar que "farem aquesta car ta a Ensenyament per demanar

aquesta ampliaci� i farem la cessi� del terreny que hi ha al costat de l'Institut a l'Ajuntament perqu� a la llarga es

pugui fer l'ampliaci�".

D'altra banda, a Consell Escolar Municipal tamb� es va informar que s'allargava un any m�s la campanya

"Reciclatext", a petici� d'un regidor del PSC, la qual cosa representar� que les fam�lies de Cass� s'estalviaran

m�s de 100.000 euros en la compra de llibres de text. Aquest programa inclou tamb� una subvenci� directa

destinada al banc de llibres de  l'institut de Cass�, que fa que s'hagi de pagar una quantitat m�nima per disposar

dels llibres de secund�ria obligat�ria.
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